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            Sodininkų bendrijos „Elektronika-1“  

Bendrijos valdybos 

 Veiklos ataskaita 
Periodas: 2022 

• 2023 metų vasarinio vandentiekio vamzdžių įtrūkimų remontavimas. Vamzdyno, sklendžių 

sklypuose remontas, keitimas. 

• Surengti keturi protokoluoti valdybos susirinkimai.  

• Šauktas visuotinis ataskaitinis bendrijos narių susirinkimas 2023.04.29d. Susirinkimui neįvykus dėl 

kvorumo trūkumo, pakartotinas susirinkimas vyko  2023.05.13d.  

• Susirinkime pateiktos ataskaitos: valdybos ataskaita ir planai, revizijos ataskaita.  

• Daryta apklausa dėl Viršupio sodų 13 ir 17 osios atkarpų asfaltavimo. Projektas procese. 

• Bandymas surasti norinčių prisidėti 50/50 su Vilniaus sav. pagalba, asfaltuoti Viršupio sodų gatvę 

nuo Anaplio iki Mileišiškių gatvės - nepavyko.  

• Įrengta asfaltuota kelio danga Viršupio sodų 13-osios atkarpoje už sodininkų ir savivaldybės lėšas 

(50/50). 

• 2023 metų pabaigoje įrengti požeminiai šiukšlių konteineriai Anapilio/Viršupio gatvių sankryžoje. 

• Aktyvių sodininkų dėka, palaikoma tvarka įrengtoje vaikų žaidimų / sporto aikštelėje Viršupio sodų 

gatvėje, miškelyje. Buvo įrengta betoninė danga krepšinio aikštelėje. Už Antakalnio seniūnijos 

lėšas įrengti papildomi  turnikai, kita įranga. 

• Nuo 2012 metų turime paramos gavėjo statusą.  2022 buvo surinkta per 4773 EUR paramos. AČIŪ 

palaikiusiems bendriją! Tai galimybė surinkti daugiau lėšų darbams, kurie kainuoja ne pigiai, pvz. 

kelių remontui. 

•  2022 metais buvo panaudotos lėšos iš „2%“ - 4399,56 eur, vaikų / sporto aikštelėje.  

• 2023 lapkričio mėn. susitikta su Vilniaus m. savivaldybės vicemeru Grigoniu ir specialistais, mums 

rūpimais klausimais. Pažadėta, kad perėjos Mileišišikių ir Viršupio gatvėse atsiras 2024 metais, 

vasaros metu, kai mažesnis automobilių intensyvumas. Bus prisidėjimas prie vaikų žaidimų 

aikštelės. (Buvo susitikta su projektuotoju, bet kol kas tuo ir baigėsi). Dėl Mileišišikių gatvės tako ir 

apšvietimo atkarpoje nuo Viršupio gatvės iki kiosko, konkretaus atsakymo negauta, paminėta, kad 

gal būt bus įtraukta į 2024 metų planus. Iki dabar tų planų, ką sav. planuoja atlikti 2024 metais 

negavome. Žadame vėl organizuoti Saulėtekio gyventojų bendruomenės susitikimą su meru, ar 

vicemeru, tų pačių klausimų aptarimui, kas nuveikta, kas ne. 

• Bendrijos Internetinio puslapio www.elektronika1.yolasite.com informacijos atnaujinimas. 

Puslapio palaikymas nemokamas. Prašome apsilankyti, skaityti naujienas bei kitą aktualią mūsų 

bendrijos nariams informaciją.  
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Planai  2024 –tų metų periodui 
• Išlaidų 2024 -tiems tvirtinimas. Planuojamų išlaidų išklotinė susirinkimui pridedama 

atskirai su veiklos ataskaita (1 puslapis); 

• Kasmetiniai vandentiekio remonto darbai.  

• UAB „Vilniaus vandenys“ komunikacijų projektas. Nuo šių metų reitingavimo 

nebelieka. Darbas šiuo klausimu tęsiamas su savivaldybės atstovais. Neatmestina, 

kad reikės organizuoti streiką prie savivaldybės, kad būtų pagaliau atkreiptas 

dėmesys į soduose gyvenančių vilniečių poreikius.   

• Prašome skirti iki 1,2% paramos mūsų bendrijai. Viena iš išeičių, žiūrint į ateitį, 

kaupti 1,2%, pajamų mokesčio paaukotas lėšas stambesniems projektams. Pakalbinti 

draugus, draugų draugus, kad paaukotų bendrijai pinigėlius. Kaip tą padaryti, yra 

pateikta mūsų internetiniame puslapyje www.elektronika1.yolasite.com, esant 

reikalui paaiškinčiau kiekvienam individualiai.  

• Darbas su savivaldybės tarnautojais, dėl autobusų stotelių paviljonų įrengimo, bei 

perėjų įrengimo Viršupio ir Mileišiškių gatvėse. Miesto gatvių remontavimo. 

Šaligatvio tąsos nuo Mileišiškių iki Pilymėlių gatvės.  Dviračių tako įrengimo iki 

Antakalnio gatvės. 

• Darbas su skolininkais. 
 

 

 

                                Valdyba 
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